
 

 

Dagsorden bestyrelsesmøde 

Dato: mandag den 15. juni 2021  

kl. 18.30 – ca. 19.00 let forplejning  

1900 – 21.30 – møde Mødet afholdes fysisk.  

Sted: Kildehaven – Vi vurderer lige om det kan afvikles i Kildehaven – ellers afd. Bælum Skole.  

Referent: Dorte Kristine 

Mads Carlsen Forældrevalgt, formand   X 

Julie Foldager Sørensen Forældrevalgt, næstformand   X 

Caroline Sarah Lindkvist Pedersen Forældrevalgt   X 

Christoffer Lykke Andersen Forældrevalgt  A 

Marie Baastrup Forældrevalgt  X 

Anna Vibeke Godiksen Forældrevalgt   X 

Sandie Jellesen Forældrevalgt X 

Ida Marie Eugene Gregersen Elevrådsrepræsentant A 

Maja Salomonsen Elevrådsrepræsentant A 

Marianne Riise Medarbejderrepræsentant, Blenstrup (skole/Valhalla) X 

Lisbeth Møller Eriksen, afd. Bælum  Medarbejderrepræsentant, Bælum (skole/SFO/Kildehaven) A 

Klaus Bak Nielsen Medarbejderrepræsentant, specialklasser  X 

Mette Overgaard Medarbejderrepræsentant, Terndrup (skole/SFO) X 

Mikael Drejer 
Pædagogisk leder for afd. 1, afd. 2, afd. specialklasse og SFO/Tumleren 

i Terndrup 

X 

Trine Damsgaard Nielsen Pædagogisk leder, skolen i Blenstrup X 

Dorthe Kristine Pedersen Pædagogisk leder for afd1 og afd2 i Bælum  X 

Anja Torp Sørensen Dagtilbudsleder i Kilden Børne- og Ungeunivers X 

Søren Jørgensen Leder, Kilden Børne- og Ungeunivers X 

Deltagere: X = tilstede, A = afbud, U = udeblevet  

 

Mødeplan for skoleåret 2020/2021 

Dato Lokation Tidspunkt 

Torsdag d. 20. august 2020 Bælum 17.00 - 19.30 

Tirsdag d. 22. september 2020 Blenstrup 19.00 - 21.30 

Mandag d. 19. oktober 2020 Terndrup 17.00 - 19.30 

Onsdag d. 18. november 2020 Bælum 19.00 - 21.30 

Mandag d. 18. januar 2021 Blenstrup 19.00 - 21.30 

Tirsdag d. 16. februar 2021 Terndrup 17.00 - 19.30 

Onsdag d. 24. marts 2021 Bælum 19.00 - 21.30 

Torsdag d. 22. april 2021 Blenstrup  17.00 - 19.30 

Mandag d. 17. maj 2021 Terndrup 17.00 - 19.30 



 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 22. april 2021– vedlagt som bilag Referat godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden for mødet den 17. maj 2021 Dagsorden godkendt med tilføjelser til punkt 6 

 

3. Orienteringspunkter 

Kilden:  

Orientering om udskolingen i Kilden – fra BFU-møde 090621 

BFU udtaler:  

Udvalget havde stor ros til det fremsendte materiale som beskriver det kommende arbejde med den samlede kilden. De glæder 

sig til at følge arbejdet og opfordrede til, at der blev lavet en særlig kommunikationsindsats i forbindelse med skolestart. – se 

bilag (ny struktur – konkrete tiltag) 

Videre fra BFU-møde 090621 

Moderniseringsplan og anvendelse af midlerne 

Udarbejdelsen af moderniseringsplanen blev udskudt. 

I stedet anvendes pengene til nogle af de områder, der allerede er vurderet til at have et behov. 

Eksempelvis køkkenfaciliteter i Valhalla, krybberum i Aavangen, ombygningen i Tumlehøj og 

moderniseringsplanerne på Terndrup skole. 

COVID-19 

Med tilblivelsen af denne dagsorden er der på baggrund af forhandlinger i Folketinget onsdag den 9. juni og frem til morgen den 

10. juni. kommet overskrifter frem i pressen:  

Dem tolker vi lige nu som følgende:  

Der vil fra den 14. juni ikke være fysiske restriktioner for, hvordan vi opdeler børnene i dagtilbud og skolerne. Det betyder 

konkret,  

• at områder til børn ude og inde er frit tilgængelige (dagpleje, børnehaver, skoler) 

• at vi må mixe børn på tværs af stuer, klasser, matrikler 

• at vi kan afholde møder m.m. normalt.  

• at alle elever på grundskoler kan vende tilbage til en normal skoledag med fuld fremmøde fra mandag 14. juni.  

• Det anbefales fortsat kraftigt at følge testspor med 2 ugentlige test indtil videre. 

Der kan komme justeringer til dette i de kommende dage.   

 

Dagplejerne: 

Dagplejen er igen tilbage i legestue i de to børnehaver. I sidste uge havde begge legestuer besøg af 

talepædagog Maria Vilsbøll fra PPR, som skulle støtte dagplejerne i videoanalyse. 

Derudover er der underskrevet en ny forhåndsaftale mellem Rebild kommune og FOA. 

 

 

Tirsdag d. 15. juni 2021 Bælum 19.0 - 21.30 



 

 

 

Valhalla: 

BH og SFO. 

I børnehaven er vi i fuld gang med at drømme og tænke ud af boksen i forbindelse med 

velfærdsaftalen. Dette er en løbende proces som vi tager op kontinuerligt. Derudover arbejdes der 

pr. med læreplansteamet science og der bliver lavet mange eksperimenter. 

I SFOén er der ved at blive planlagt en afslutningstur for 3. klasses børnene som skal i maximum og 

give den gas.  

SFO2. 

Skal der også holdes afslutning for 6. klasserne med fællesspisning og hygge. Der er pt. 8 børn 

indmeldte til næste skoleår. 

Blenstrup: 

Der har været afholdt informationsmøde omkring kommende skoleår. Klasseinddelingen vil være som 

følgende 0.-1.a, 2.-3.a og 4.-6.a. Positive tilbagemeldinger ift. baggrunden for inddelingen samt fordeling af 

to-lærertid til primært de store.  

 

En forældregruppe er i gang med at omdanne biblioteket, her er blevet bygget og malet og vi forventer at 

åbne med en fernisering engang efter ferien. TAK til de forældre der har brugt tiden, det bliver et fantastisk 

rum til både bibliotek, fremlæggelser, rum til fordybelse og hygge. 

Bælum: 

I børnehaven er vi i fuld gang med at drømme og tænke ud af boksen i forbindelse med velfærdsaftalen. 

I Kildehaven skal der på det næste forældrerådsmøde aftales en arbejdsdag. Her vil fokusset være på 

udeområdet og hvordan vi kan gøre det mere spændene. To potentielle nye forældre kommer snart på 

besøg for at møde os og se vores faciliteter. 

SFO 

Her har Søren, Charlotte, Pia og Anja være på besøg hos naturvejleder Søren Risborg for at få inspiration. 

SFOén ønsker at satse på en naturlinje, hvor vi kommer til at bruge udeområdet meget mere. 

Terndrup 

I 2019 blev der fra undervisningsministeriet lavet en film omkring praksisfaglighed i Kilden til inspiration for 

landets andre skoler. Kilden er igen blevet kontaktet af UVM i forhold til igen, at være inspirationskilde for 

en film omkring praksisfaglighed, som en del af hverdagen og sproget på skolen. Vi er stolte af samarbejdet 

med ministeriet og at Kilden nævnes som værende i førertrøjen i forhold til praksisfaglighedstankerne i 

Danmark. 

Torsdag d. 10.06 blev der afholdt forældremøde på Terndrup skole for kommende 7. klasses forældre. På 

mødet blev den nye struktur for udskolingen fremlagt, præsentation af lærerteamet omkring årgangen, 

samt en rundvisning på skolen. Det er planen, at de kommende 7. klasseelever skal besøge Terndrup skole 

d. 22.06, så de også får mulighed for at se skolen og møde nye klassekammerater inden ferien.   

 



 

 

 

S-klassen: 

Projekt shelters er afsluttet –  

Artikel vedr. udeskole og S-klassen Klaus til kommenterer til mødet – se link her: Artikel Hadsund Folkeblad 

 

Overgangen til ny udskoling 

Forældremøder 7. – 9. 

Virtuelle møder mellem klasserne i Bælum, Blenstrup og Terndrup 

Afd. Bælum skole  

Kommende 4.B og 5.B har søgt, og er udvalgt som en af fire skoler i Danmark, til at deltage i ”Global 

Routes”, et projekt med fokus på Verdensmålene. De skal arbejde med vind som energikilde mm., og får to 

kunstnere med i projektet, som strækker sig over en uge i september. 

 

4. Elevrådet Afbud fra elevrepræsentanterne, så ingen orientering fra elevrådet 

5.  Forældre Kilden repræsenteret i møde om kick-off på velfærdsaftalen. Konstiuerende møde i ”Skole/forældre”, der er 

planlagt møde med Skolechefen forud for næste møde i ”Skole/forældre”, som er i ultimo juni. 

6. Kommunikation – et styrket forældresamarbejde 
a. Forslag om nedsættelse af forældreråd på tværs af klasser med 1-2 fra hver klasse, som mødes 

ex. månedsvis fra september til december for at følge igangsættelse af den nye struktur i 
Kilden.  

b. Temamøder for forældremøder i august. 
c. En forråelse – hvordan møder vi den konstruktivt uden vindere eller tabere. Ofte snakker begge 

parter om en konsekvens.  
d. Hvordan sikrer vi hele tiden, at vi på omgangshøjde med kommunikation ved væsentlige 

forandringer.  
 

Bestyrelsen vil gerne prioritere et styrket forældresamarbejde, og i overgangen til den nye struktur, 
går skolen i dialog med forældrerådene i udskolingen. Fremadrettet laves en fast struktur på 
samarbejdet med forældrerådene. Forslag og drøftelser af faste temaer på de forskellige årgange – 
evt med ekstern oplægsholder og efterfølgende drøftelser på klasse/årgangsniveau. – Forslag om at 
oplægget aug 21, skal være om styrket forældresamarbejde/forældrerådene. To faste temaer som 
går igen: kommunikation og hvordan vi vil styrke forældrerådene. Evt. møde mellem bestyrelse og 
forældrerådene. Formen på forældremøderne laves ud fra lokale behov og hensyn – men fælles for 
alle, at der er et fælles oplæg og efterfølgende klassevis møde. Ledelsen laver struktur som 
fremlægges på næste møde. Vigtigt at være på forkant, når der planlægges ændringer og orientere 
og begrunde overfor involverede forældre. 

https://ligeher.nu/himmerland/nyheder/livet-her/boern-vokser-under-traekronerne/d23feebf-87ed-4cfc-900e-8d43006c9d50?fbclid=IwAR27xDw3w0iQcV0iX4JJDIZaFvQIGMiCA9Xoa0wHbjuaeOUgF1tP5n102is


 

7. Velfærdsaftalen – frisættelse på dagtilbudsområdet.  Orientering om status på arbejdet, der arbejdes på lokale 
løsninger med inspiration fra øvrige børnehaver. Evt. oprettelse af idebank 

 

8. Mødekalender for bestyrelsesmøder 21/22 – se bilag med udkast til mødekalender. Møderne afholdes på rullende 

dage som fysiske møder, på alle fem lokationer i Kilden. På oktober- og martsmødet inviteres forældrerådene på 

skoleområdet og på januarmødet inviteres forældrerådene på dagtilbudusområdet.  Mødeplanen justeres til næste møde 

dog fastholdes 1. møde den 23. august 

 

9. Skoleårets planlægning – status.  

• Udskolingen. Orientering om: 
o  Hvilke konkrete initiativer bliver gennemført i det nye skoleår.  
o Organisering af klasser og lærere.  
o Faglige fokusområder – praksisfaglighed 

o valgfag 

• Understøttelse af afd. Bælum Skole – konkrete initiativer 

 

10. Transport /bus mellem lokationer. Hvordan underbygger det intentionerne om øget brobygning? 

• Status på buskort 

• Status på køreplan 

• Ekstra kørsler mellem matrikler (brobygning, fagdage m.m. 
Transporttiderne mellem Terndrup/Blenstrup alt for lang. Søren tager kontakt/møde med NT for drøftelse af de 
udfordringer der er. Mads deltager, hvis han har mulighed for det. 
 

11. Økonomi – status juni 2021 (se bilag) Orientering 

 

12. Afgangselever – orientering om resultater – karakterer (se bilag) og uddannelsesparathedsvurdering (UPV) 
9.B: 3 elever er vurderet ikke parat. Resten er vurderet parat.  

9.D: 1 elev er vurderet ikke parat. Resten er vurderet parat til deres ønske.  

 

13. Personale og elever Orientering 

 

 

14. Evt.  

 

 

15. Kommende punkter Princip for lærerskift. Der nedsættes en arbejdsgruppe på august mødet. 
Opfølgning på udmøntning af tiltagene i ny struktur i kilden 
 


